

**12D 11N**

# ENCHANTMENT OF SOUTHERN XINJIANG

(Urumqi, Korla, Minfeng, Hotan, Kashgar, Kuqa)

TC: CHN-GT12ESX

## DAY 01 SINGAPORE – URUMQI (TRANSIT)

Assemble at Singapore Changi International Airport for your flight to Urumqi, the capital of Xinjiang. Afterwards, the tour guide will pick up the group at the airport and go to the hotel to rest.

## DAY 02 URUMQI – KORLA (500KM EST 6HRS)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, drive to visit Asia's largest **Wind Power Station**. Then go to the hometown of Fragrant Pear **Korla**, Visit the **Iron Gate Pass** which is just located 8 kilometers in the northern suburbs of Korla City. The outlet of the 14-kilometer-long steep canyon that stretches upstream of the Peacock River was once a natural strategic point for transportation between northern and southern Xinjiang. Continue to **Bosten Lake**, which is the largest lake in Xinjiang and one of the largest inland freshwater lakes in China. Will enjoy take a (cruise boat) here.

## DAY 03 KORLA – MINFENG (780KM EST 9.5HRS)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, drive to **Desert Highway of Zero Kilometre Monument**, you can take photos to commemorate it. began crossing the Earth's second largest desert - **the Taklimakan Desert**, located in the center of the Tarim Basin. It is about 1,000 kilometres long from east to west and 400 kilometres wide from north to south. It covers an area of 330,000 square kilometers. It is the second largest desert in the world after the Sahara Desert in Africa. Next go to the **Tarim Populus Euphratica Forest**, located in the middle reaches of the Tarim River on the northeaster edge of the Taklimakan Desert, it is the largest original Populus Euphratica Forest Park in Xinjiang.

## DAY 04 MINFENG – HOTAN (315KM EST 4HRS)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, drive to visit **King of Walnut Trees**, There is a walnut tree from the Yuan Dynasty in Bagqi Town, Hotan County. It is 560 years old, 16.7M high, and 20.6M in crown diameter. It is enough for five people to hold hands and hug. It still produces more than 6,000 walnuts every year. It is known as Sacred tree **Yurungkash River** and the Karakash River originate from the Kunlun Mountains. Next continue visit **Silk Factory** and **Jade Plant Factory**

## DAY 05 HOTAN – KARGILIK-YENGISAR -- KASHGAR (520KM EST 4HRS)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, drive through Yecheng to the **Yarkand Mausoleum**, is the tomb of the Omani Shahan, the founder of the Twelve Muqam in the Uyghur music and

poetry history. Continue visited the famous **Yengisar Knife Handicraft Street**. Than drive to Kashgar.

## DAY 06 KASHGAR – KARA KURI LAK E-- KASHGAR (200KM EST 3HRS)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, drive to the paradise of **Gezi Canyon** to visit the natural scenery. Go to the " Pamir Plateau ", the source of thousands of mountains. Along the way you will enjoy the **Brenkou Sand Lake** and the wonderful scenery along the China-Pakistan Highway, next to "The Father of Icebergs" -**Lake Karakuri** situated at the foot of Mountain. The lake is more than 3,600 meters above sea level, covers an area of 10 square kilometres, and has a water depth of 30 meters. It is the largest of the many lakes on the Pamir Plateau. Then return to **Kashgar**.

## DAY 07 KASHGAR

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, drive to the **Id Kah Mosque**. The largest mosque in Xinjiang, located in the center of Kashgar city, built in 1442. The mosque is an ancient architectural complex brimming with strong Islamic colours and showcasing rich ethnic styles. Next to **The Tomb of Xiang Fei** is located in Kashgar and is the legendary tomb of Emperor Qianlong's beloved concubine. Continue visit **Gaotai Folk Residences** at Kashgar Old Town. Kashgar Old Town is home to the Uyghur and you can experience Uyghur culture here. The houses are made of mud and poplar wood. It is said that the houses here are very solid, and many of them are hundreds or even thousands of years old. Then go to visit the **Sunday Market** and visit the **Shop Street** where wood works are made on-site, with a variety of handmade products.

## DAY 08 KASHGAR – AKSU (474KM EST 6HRS)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, drive to Aksu to visit **Tianshan Mysterious Grand Canyon**. Tianshan Mysterious Grand Canyon is located in Wensu County, also known as Kurmish Atamuzha. There are many strange trees and flowers and plants in the Shenmu Garden, with gurgling water and shade.

## DAY 09 AKSU -- KUQA (245KM AROUND 3HRS)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, drive to **Wensu Grand Canyon**.The mountains in the valley are steep, cliffs, strange peaks and rocks, all in various shapes and majestic. The canyon changes with the mountain topography, sometimes wide and sometimes narrow. There are more than 50 branch valleys in the Grand Canyon. Next continue to Kuqa, visit **Kizil Thousand Buddha Cave**.

The earliest Buddhist cave built in China. The most artistic value is the more than 10,000 meters of murals that have been preserved to this day.

## DAY 10 KUQA – KORLA (290KM est 3.5HRS)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, drive to the **Kuqa Great Mosque**, a famous Islamic religious building in the old city of Kuqa. Is a religious place for people who believe in Islam to worship. And is the second largest temple in Xinjiang after Kashgar Idiga Mosque. Next visit to Kizilgaha **Beacon Tower**. The Kizilgaha Beacon Tower is one of the most spectacular beacons preserved in Xinjiang. Then go to **Grand Bazaar** is the largest farmers market in Xinjiang. The old town in the Grand Bazaar is quaint and has its own charm with just a few leisurely walks.

## DAY 11 KORLA – URUMQI (500KM EST 6HRS)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, drive back to **Urumqi**. After arriving, go to **Erdaoqiao Bazaar**, there are a variety of ethnic accessories, knives, blankets, and operators They are all local Uyghurs. You can deeply experience the strong ethnic atmosphere and personally experience the life of the local Uyghurs.

## DAY 12 URUMQI – SINGAPORE (TRANSIT)

(Breakfast)

After breakfast, transfer to the airport for your flight back to Singapore. We hope you have enjoyed your trip with **WTS Travel**.

Remark : -

√ The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions, Vaccinated Travel Lane rules.

√ In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail

PACKAGE INCLUSIVE;

- ✓ Return economy air ticket by Air China;
- ✓ 11 nights hotel accommodation based on twin sharing (Hotel based on local 4 / 5\*);
- ✓ Meals as per our itinerary;
- ✓ Tour are conducted in Mandarin
- ✓ Admission fee as per itinerary

PACKAGE EXCLUDE;

- ⊗ Tipping to Mandarin speaking Guide / Driver: RMB 40/pax/day
- ⊗ Tipping to Tour Leader: SGD 2/pax/day
- ⊗ Airport Taxes
- ⊗ Incidental bill and other personal
- ⊗ Personal Travel Insurance

# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS SERVICE A member of: NTAAS

OUR OUTLETS:



f wtstravel

☎ +65 9116 6994

📍 wtstravelsg

🌐 wtstravel.com.sg

✉ enquiries@wtstravel.com.sg

12D 11N

# 南疆 - 神秘南疆帕米

## 爾風情風光

(纯玩团, 无购物)

TC: CHN-GT12ESX

### 第 1 天 新加坡 - 乌鲁木齐 (转机)

齐集新加坡樟宜国际机场, 乘搭客机飞往新疆首府乌鲁木齐, 抵达后导游机场接团, 前往酒店休息。

酒店: 米东国际酒店或 1413 名宿酒店或同级 (准 5 星)

### 第 2 天 乌鲁木齐 - 库尔勒 (500KM 约 3 小时)

(早/午: 中式餐 / 晚: 中式餐+新疆汤饭)

早餐后, 驱车前往参观亚洲最大的 **风力发电** 厂。继而前往香梨的故乡 **库尔勒**, 专车前往参观 **一夫当关, 万夫莫敌** 的古代关隘 **铁门关**, 位于库尔勒市北郊 8 公里。扼孔雀河上游长达 14 公里的陡峭峡谷的出口, 曾是南北疆交通的天险要隘, 列为中国古代二十六名关之一。继续前往 **博斯腾湖**, 是中国最大的内陆淡水吞吐湖。博斯腾湖距博湖县城 14 公里, 距焉耆县城 24 公里, 湖面海拔 1048 米, 东西长 55 公里, 南北宽 25 公里, 略呈三角形。于此乘坐游船 (游船)。

酒店: 银星大酒店或万和酒店 (4 星)

### 第 3 天 库尔勒 - 民丰 (780KM 约 7 小时)

(早/午餐: 中式餐 / 晚餐: 中式餐)

早餐后, 专车前往 **沙漠公路零公里纪念碑**, 可拍照纪念, 穿越世界第二大沙漠 **塔克拉玛干大沙漠**, 位于塔里木盆地中央, 东西长约 1000 公里, 南北宽约 400 公里, 面积 33 万平方公里, 仅次于非洲撒哈拉大沙漠, 为世界第二大沙漠。随后前往位于轮台县南沙漠公路 70 公里处, 总面积 100 平方公里的【胡杨林】。这里的胡杨林生长比较密集, 树高 10 米左右, 常常可见两三株合抱在一起的连体胡杨树中有一个小湖, 吸引了天鹅和各种水鸟珍禽。

酒店: 天合国际酒店或帝皇酒店或同级 (3 星)

### 第 4 天 民丰 - 和田 (315KM 约 5.5 小时)

(早/午餐: 中式餐 / 晚餐: 中式餐+烤包子)

早餐后, 专车前往参观 **核桃树王**, 和田县巴格其镇有棵元代的核桃树, 树龄 560 岁, 高 16.7M, 树冠直径 20.6M, 足夠 5 人牵手拥抱, 至今每年还能结出 6000 多个核桃, 人称神树。继续前往 **玉龙喀什河**, 玉龙喀什河和喀拉喀什河源于昆仑山, 在沙漠深处交集成和田河, 最后北流入塔里木河。继续前往参观和田著名的 **丝绸厂** 及 **玉雕厂**。

酒店: 华豫酒店 或 西湖国际酒店 或同级 (4 星)

### 第 5 天 和田 - 叶城 - 莎车 - 英吉沙 - 喀什 (520KM, 约 6 小时)

(早/午餐: 中式餐+新疆拌面风味/晚餐: 中式餐)

早餐后, 驱车经叶城前往 **莎车王陵**, 是维吾尔音乐史十二木卡姆的创始人 - 阿曼尼沙汗之墓, 继续前往英吉沙参观著名的 **英吉沙小刀手工藝一條街**。随后驱车前往喀什。

酒店: 天缘国际酒店或其尼瓦克酒店 或新隆酒店 或同级 (5 星)

### 第 6 天 喀什 - 卡拉库力湖 - 喀什

(早/午餐: 中式餐/晚餐: 中式餐+烤鸽子)

早餐后, 驱车前往 **盖孜峡谷** 的世外桃源游览自然风光。前往 - 萬山之源的 **帕米爾高原**, 沿途你会欣赏到 **布伦口沙湖**, 及中巴公路沿途奇景, 继而前往位于 **冰山之父** 穆士塔格冰峰下的 **卡拉库力湖**, 海拔 3600 公尺, 深约 30 多米, 湖面宽约 10 平方公里, 是帕米爾高原上诸多湖泊中最大的一个, 随后返回喀什

酒店: 天缘国际酒店 或 其尼瓦克酒店 或新隆酒店 或同级 (5 星)

### 第 7 天 喀什

(早/午餐: 中式餐/晚餐: 民俗果园)

早餐后, 驱车前往位于喀什市区中心一座新疆地区最大的清真寺 **艾提尕尔清真寺**, 始建于 1442 年, 后来经过多次扩建和改建。1872 年进行了一次大规模扩建, 形成了现在的规模。后前往中外闻名的 **香妃墓** 也座落在喀什, 係傳聞中的乾隆愛妃衣冠塚。这位异香天成的可人儿被俘入宫, 即深得乾隆皇帝宠幸而赐名香妃。继而前往游览 **高台民居** 是当地维吾尔族世代居住的地方。房屋是用泥巴和木料搭建而成的。据说这里的房子都很牢固, 许多房子都已有数百年甚至上千年的历史。接着前往游览 **星期天市场**, 并参观 **职人街** 现场制作木作, 有各式各样手工制品。

酒店: 天缘国际酒店 或 其尼瓦克酒店 或新隆酒店 或同级 (5 星)

### 第 8 天 喀什 - 阿克苏 (474 KM, 约 6 小时)

(早/午餐: 中式餐+手抓饭 / 晚餐: 中式餐)

早餐后, 专车前往阿克苏参观 **天山神木园**, 天山神木园位于温宿县, 又称库米什塔木麻苏。神木园内有許多千奇百怪的树木和奇花异草, 流水潺潺, 树荫浓。伊斯兰教徒也经常云集神木园进行穆圣活动。

酒店: 迎宾馆或西域春天大饭店 (四星)

### 第 9 天 阿克苏 - 库车 (245KM 约 3 小时)

(早餐/午餐: 中式餐/晚餐: 中式餐+羊肉串)

早餐后, 专车前往 **温宿大峡谷** 谷内山体陡峻, 悬崖绝壁, 奇峰异石, 千态万状, 气势磅礴。峡谷随山势变化, 忽而宽阔, 忽而细狭, 最宽处平坦宽阔, 大片沙漠戈壁使人视野开阔, 最窄处仅容一人侧身而过。大峡谷内共有 50 多条支谷, 其中较大支沟有万佛谷、逸情谷、幽邃谷、碧云谷、生命谷、紫澜山等各支谷风格迥异, 色彩斑斓, 姿态万千, 群峦叠嶂, 极具震撼力。后前往库车, 参观中国建造最早的佛教石窟 **克孜尔千佛洞**, 最具艺术价值的是保存至今的 1 万多米的壁画, 壁画内容主要是佛

传的故事、因缘的故事、本生的故事及其它佛界的故事。

酒店: 库车国际酒店或库车饭店或五洲酒店或同级 (4 星)

### 第 10 天 库车 - 库尔勒 (290KM, 约 3.5 小时)

(早/午餐: 中式餐/晚餐: 特色维吾尔族餐)

早餐后, 驱车前往库车老城的一座著名伊斯兰宗教建筑 **库车大清真寺**, 是信奉伊斯兰教的人民群众做礼拜的宗教场所。也是新疆境内仅次于喀什艾提尕尔清真寺的第二大寺。接着前往 **烽火臺** 游览, 是新疆保存最为壮观的烽燧之一, 随后前往 **大巴扎**, 是新疆最大的农贸市場。大巴扎内的老城区古色古香, 闲步幾許, 自有风情。

酒店: 银星大酒店或万和酒店 (四星)

### 第 11 天 库尔勒 - 乌鲁木齐 (500 KM, 约 6 小时)

(早/午餐: 中式餐/晚餐: 中式餐+风味烤全羊+新疆葡萄酒)

早餐后, 驱车返回 **乌鲁木齐**, 抵达后, 前往 **二道桥巴扎** 参观, 巴扎是新疆少数民族经营的市場, 那裡有各式各样的民族饰品, 小刀、毛毯, 经营者都是当地的维吾尔族, 步行在市場就好像来到了另一个國家, 深深体验到强烈的民族气息, 亲身体会当地维吾尔族之生活百態。

酒店: 米东国际酒店或 1413 名宿酒店 或同级 (准 5 星)

### 第 12 天 乌鲁木齐 - 新加坡 (转机)

(早餐)

早餐后, 乘车前往机场。搭乘飞机离开乌鲁木齐市, 经转机返回温馨的家。留下与 **贵宾旅運** 甜蜜的回憶, 结束这趟难忘的撒下一路风尘和辛劳, 带着对 **南疆** 的美好印象!

### 备注: -

行程如有更动将以当地旅行社最后安排为准, 恕不预先告知。

如果中文和英文行程有不符之处, 请以中文行程为准

### 配套包含:

- ✓ 往返航空机场经济舱飛機票
- ✓ 11 晚酒店住宿, 二人一室
- ✓ 餐食顺序根据行程安排/景点门票
- ✓ 导游全程以华语解说

### 行程不含:

- ✓ 司机/导游小费 RMB40 每人每天 X 12 天
- ✓ 如有领队 SGD\$2 每人每天
- ✓ 机场税和燃油附加费
- ✓ 其他个人消费 / 旅游签证 / 个人旅游保险

# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of: NATA



OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

ig wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg